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INFORMATIEVE RAAD 14 FEBRUARI 2019  
Notulen van de vergadering 

 

Voorzitter: mevrouw H. van ‘t Riet 

Griffier: de heer H. Nubé 

 

Tevens aanwezig: mevrouw N. van Engelen (GL), mevrouw A.M. de Smalen (GL), mevrouw 

R. van Rossum (GL), mevrouw Y. Yildiz-Kaya (GL), de heer R. Poelwijk (D66), de heer F.B. 

Simonetti (D66), de heer J.A. Jägers (VVD), de heer E.H. Timmer (VVD), mevrouw B.H.M. 

Wielage (VVD), de heer F.W. Geerts (PvdA), mevrouw S. Kuilman (PvdA), de heer E.S. den 

Heijer (OPD), de heer M. Sanders (LD), de heer L.R. Smits (LD), de heer J. Prins (OD), 

mevrouw M.P.H. de Graaff-Nijssen (CDA) en de heer S. Scherpenzeel (CDA) 

Vanuit college aanwezig: burgemeester E. Boog, wethouder J.D.W. Klaasse en wethouder 

J.W. Nuijens 

 

 

1. Opening en mededelingen door de voorzitter, vaststellen agenda 

 

De voorzitter heet iedereen van harte welkom. 

Met de agenda wordt ingestemd. 

 

2. Mededelingen portefeuillehouder 

 

Er zijn geen mededelingen. 

 

3. Preventie- en handhavingsplan alcohol 2019-2022 

 

PvdA zegt dat in dit kader preventie, voorlichting en bewustmaking op de eerste plaats 

komen en dan pas handhaving. Er wordt echter een doelgroep gemist, namelijk de 

leeftijdsgroep van 55-70 jaar die net gepensioneerd is. Een groot aantal komt bij de eerste 

hulp met botbreuken en bij het Trimbosinstituut en de GGD zijn er diverse verontrustende 

rapporten over. Wanneer de OSD doorgaat dienen die groepen leerlingen ook te worden 

meegenomen in de preventie. Het zou goed zijn als er een overzicht kwam van de ingezette 

uren en of dat eventueel aangepast moet worden. 
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Leefbaar Diemen vindt het een goed doortimmerd plan en het past in de lijn van wat de 

burgemeester aan het doen is in Diemen. Preventie van alcohol is ontzettend belangrijk. 

 

VVD is van mening dat de zaken goed worden aangepakt. Het overmatig alcoholgebruik is in 

Diemen stabiel gebleven maar in Diemen Zuid wordt iets meer alcohol genuttigd dan in de 

rest van Diemen hoewel dat een paar jaar geleden juist Diemen Noord was. Alcohol is 

verslavend en brengt schade aan bij jonge mensen en daarom worden er goede initiatieven 

genomen zoals bijvoorbeeld de voorlichting bij paracommerciële instellingen als sportclubs. 

Eigenlijk horen sport en alcohol niet bij elkaar thuis. Dat het alcoholgebruik in Diemen Zuid 

hoger was kwam vooral door de campus maar daar worden activiteiten ondernomen door 

Arkin. Is het geen gemiste kans dat de jongerenraad niet bij dit beleid wordt betrokken? 

 

Ouderenpartij Diemen stemt in met de vaststelling van het plan. 

 

CDA vraagt of er cijfers zijn over het gebruik van alcohol in Diemen Zuid. Het zou goed zijn 

als die er wel zijn want dan later kan worden gemeten of de inspanningen succes hebben 

gehad. Het college heeft de doelstelling om het percentage gelijk te houden maar is dat wel 

ambitieus en welk signaal gaat daarvan uit? Wat wil het college nou uitstralen? Als het 

percentage niet beïnvloedbaar is, waarom is het dan als doelstelling opgenomen? Welke 

voorkeursrol gaat het college in het eigen beleid voeren en bij evenementen? 

 

Ons Diemen is zeer blij met het uitvoeringsprogramma maar vraagt of de vaststelling van het 

plan door de raad inclusief het uitvoeringsprogramma is. 

 

D66 is van mening dat de gemeente niet betuttelend mag overkomen. Is er in het plan 

rekening gehouden met de verschuiving bij jongeren naar andere soorten van drugsgebruik 

omdat ze niet meer aan alcohol kunnen komen? 

 

GroenLinks vindt het positief dat het alcoholbeleid samen met de stakeholders is 

vormgegeven en zij een rol hebben gekregen in de uitvoering. Een gezamenlijke aanpak 

zorgt voor een goed draagvlak. 

 

De heer Boog zegt dat het college probeert ambitieus en realistisch te zijn. Ambitieus in de 

acties en de maatregelen en realistisch dat zaken beperkt kunnen worden beïnvloed. Gezien 

wordt dat maatregelen effect kunnen hebben maar het is soms lastig om dat heel concreet te 

maken in percentages. Het begint met voorlichting en bewustwording en uiteindelijk hoort er 

handhaving bij als sluitstuk. Uit de gesprekken die zijn gevoerd met partijen komt de oudere 

doelgroep niet echt naar voren en het komt ook niet uit de monitor maar er zal met Arkin en 

misschien ook met Trimbos en de GGD over worden gesproken of wellicht specifiek op deze 

doelgroep een paar acties kunnen worden ondernomen. Als er een school voor voortgezet 

onderwijs komt in Diemen zullen er acties worden ondernomen op de laatste groep. 

Het uitvoeringsprogramma is aan het college en het is aan de raad ter informatie 

toegezonden. De raad gaat over de kaders en daarom wordt een overzicht op urenniveau 

ontraden. Er is aanleiding om wat kritischer te kijken naar paracommerciële organisaties. De 

afgelopen jaren is terecht veel ingezet op de horeca of ze zich houdt aan de 

leeftijdsverhoging. Voor de sportverenigingen is het moeilijk om zich te houden aan de regels 
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die er zijn gekomen. Daar is ook een enorm verloop in vrijwilligers en bestuursleden en dan 

zakt het vaak weer weg. Daarom worden de sportverenigingen geholpen om kritisch naar de 

handhaving van de regels te kijken, ook als het gaat om de verhuur van kantines. Daar zijn 

een paar regels met elkaar over afgesproken en die moeten ook worden nagekomen. Hier 

zal de komende tijd meer het accent op worden gelegd. 

 

VVD vindt uitleg en helpen beter dan overvallen met handhaving. Het is wel eens gebeurd 

dat werd gecontroleerd of de barcommissie er wel mocht staan en dat komt heel 

intimiderend over. Het zijn tenslotte ook vrijwilligers. 

 

De heer Boog zegt dat ook hier geldt eerst bewustwording en voorlichting en dan pas 

handhaving en daar wordt ook extra in geïnvesteerd. De cijfers konden niet worden 

uitgesplitst naar de studenten die op de campus wonen maar uit diverse onderzoeken blijkt 

dat studenten bovenmatig drinken. Met Arkin wordt afgesproken dat ze meer aandacht heeft 

voor die groep. Dat geldt niet alleen voor alcohol maar ook voor drugsgebruik. Als er 

inderdaad sprake is van een verschuiving kan Arkin daar het aanbod op aanpassen. 

Aan de jongerenraad is gevraagd om inbreng te leveren op dit beleid. Ze wilde eerste een 

actievere inbreng in het beleid, maar door bestuurswisselingen bij de Jongerenraad is dit er 

niet van gekomen Uiteindelijk heeft de jongerenraad ingestemd met het plan en verzocht om 

haar te betrekken bij de verdere uitwerking en de diverse maatregelen. Dat zal zeker 

gebeuren. 

 

CDA begrijpt dat er geen cijfers beschikbaar zijn van het aantal mensen dat op de campus 

alcohol gebruikt. 

 

De heer Boog geeft aan dat de cijfers niet specifieker kunnen worden gemaakt voor Diemen 

Zuid maar in dat kader kan worden vertrouwd op het inzicht van Arkin. Het is heel lastig om 

te zeggen van 10% lager op een bepaalde doelgroep. Dit wekt een beeld op alsof het heel 

erg stuurbaar is. De meeste gemeenten hebben dat ook zo niet geformuleerd. 

 

CDA vraagt waarom er dan een percentage wordt opgenomen als de gemeente het toch niet 

kan beïnvloeden. Er gaat een signaal uit naar de gemeenschap dat de huidige status quo 

acceptabel is. Waarom is er niet voor een doelstelling gekozen die wel beïnvloedbaar is en 

waar kan worden gecheckt of de ambitieuze acties het gewenste effect hebben? 

 

De heer Boog geeft aan dat het drankgebruik bij de diverse doelgroepen wordt gemonitord 

maar het is altijd moeilijk om dat direct te herleiden naar acties. Het drankgebruik van 

mensen is immers afhankelijk van veel factoren. De doelstelling is vermindering van het 

alcoholgebruik maar het kan niet worden geconcretiseerd in dit soort cijfers. 

De gemeente mag best kritisch zijn naar een aantal activiteiten die zelf worden ontplooid 

zoals de nieuwjaarsbijeenkomst en een aantal activiteiten in het kader van Daarom Diemen. 

De vanzelfsprekendheid waarmee alcohol wordt geschonken of de mate waarin het gebeurt 

zal tegen het licht worden gehouden. Dat betekent in principe niet de nullijn maar kritisch zal 

worden gekeken of het moet en er zal ook het gesprek worden aangegaan met de 

organisatoren van evenementen die de gemeente subsidieert. Daarbij wordt nadrukkelijk 

gekeken naar alternatieven of naar de mate waarin alcohol wordt geschonken. 
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D66 vraagt of er met een schuin oog wordt gekeken naar de verschuiving van alcohol naar 

drugs. 

 

Leefbaar Diemen merkt op dat er het voornemen is om bij het Diemerbos een brouwerijkroeg 

te vestigen. Is het wel zo’n goed idee om daar een drankgelegenheid te organiseren? 

 

CDA zegt dat het gesprek aangaan een hele goede manier is om het bewustzijn in Diemen 

te vergroten. 

 

De heer Boog meldt dat de gemeente zeker oog heeft voor de verschuiving en ook in de 

verschuiving in het gebruik van soorten drugs. Arkin houdt de ontwikkelingen goed in de 

gaten en kan daar met het aanbod op sturen. 

De raad stelt de kaders voor horeca in de bestemmingsplannen. Er is zeker nog wel ruimte 

voor een bepaalde categorie horeca in Diemen. Natuurlijk moet de exploitant van het initiatief 

bij het Diemerbos zich houden aan de regels maar dit is een hele mooie plek voor een 

horecagelegenheid. Natuurlijk wordt het gesprek met alle organisaties aangegaan om het 

bewustzijn te vergroten. 

 

Conclusie: 

De voorzitter concludeert dat het voorstel als hamerstuk naar de raad gaat. 

 

4. Mededelingen portefeuillehouder 

 

Er zijn geen mededelingen. 

 

5. Gezondheidsnota Diemen verlenging 2018-2019 

 

GroenLinks kan zich vinden in de verlenging van de bestaande nota in afwachting van de 

integrale beleidsnota sociaal domein. Bij het thema gezonde leefomgeving ziet de fractie 

graag meer aandacht voor het groen in de omgeving. 

 

Ons Diemen mist het jaar 2017 bij de Gezondheidsnota. In 2020 moet er nog van alles 

worden afgerond en is het dan niet logischer een verlenging tot 2020? 

 

CDA vindt het een heel goed idee om een integraal plan te maken voor de verschillende 

gebieden op het sociaal domein. Op pagina 7 wordt aangegeven dat er aan gezonde 

sportkantines wordt gewerkt. Is het mogelijk dat er 10 openbare drinkwaterpunten worden 

neergezet in sportparken zoals bij het Cruyff Court, het begin van Diemer Park en bij een 

aantal speeltuinen? Zo kunnen ook flesjes en drinkbekers worden hergebruikt. Dit sluit ook 

aan bij de duurzaamheidsambitie om zwerfafval terug te dringen. 

Kunnen er bij de aanplant of herplant van bomen en struiken eetbare versies geplant 

worden? Dat kan ook bij sportparken. Zo zijn er bij Hockeyclub Athena vruchtenbomen 

geplant. Voorts zijn er kansen om in de woonomgeving meer eetbare groenten te planten om 

het geestelijk welzijn van bewoners te verbeteren. Daarnaast helpt groen langs de gevels om 

hittestress te verminderen en dat is weer beter voor kwetsbare doelgroepen. 

Onder het kopje psychosociale gezondheid staat dat 10% van de inwoners van Diemen zich 

ernstig eenzaam voelt en nog eens 36% matig eenzaam. De cijfers stroken met de rest van 
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Nederland en duiden op een problematiek die het gemeentelijk niveau overstijgt. Het is goed 

om te lezen dat hier aandacht aan wordt besteed maar het is zeker belangrijk om hier 

prioriteit bij te leggen. 

 

Ouderenpartij Diemen constateert dat er voldoende aandacht is voor de ouderen in Diemen. 

De Stichting Welzijn Diemen is een beweeginterventie voor ouderen aan het opstarten. Kan 

daar uitleg over worden gegeven? 

 

VVD kan zich vinden in de aangegeven prioritering en is tevreden dat er nu sprake zal zijn 

van een integrale aanpak waarbij met de partners wordt gekeken naar doelstellingen. 

Eenzaamheid loopt bijvoorbeeld over de diverse beleidsterreinen heen. Het gaat niet alleen 

om ouderen maar ook om jongeren en het loopt ook door alle problemen heen, of het nu 

gaat om schuldhulpverlening, gezondheid, Wmo et cetera. Daarom is het goed dat over alle 

beleidsterreinen heen wordt gekeken hoe er wat gedaan kan worden aan eenzaamheid. 

 

Leefbaar Diemen vindt dat de technische vragen niet goed zijn beantwoord wat betreft het 

handhaven van de luchtkwaliteit in het kader van de biomassacentrale omdat er veel zelf 

moest worden uitgezocht. Hopelijk komen er daadwerkelijke acties voor het verbeteren van 

de luchtkwaliteit in de toekomst. 

 

PvdA is van mening dat veel elementen uit de startnotitie Ontmoeten, bewegen en spelen 

verweven kunnen worden met de gezondheidsmonitor zoals de sociale omgang met elkaar 

en het bestrijden van obesitas maar daar werd weinig over teruggevonden in de nota. Een 

verwijzing hiernaar was goed geweest. Gemist wordt de doelgroep jongeren want ook onder 

jongeren is er sprake van enorme eenzaamheid blijkt uit een recent artikel in Binnenlands 

Bestuur. Daar moet ook aandacht aan worden gegeven hoewel dat op gespannen voet staat 

met de personeelstekorten in de branche. 

 

Wethouder Klaasse memoreert dat de gezondheidsnota in 2013 door de raad is 

goedgekeurd en dat het daarna nog twee keer is geactualiseerd. De eerste keer is het 

vastgesteld door het college en de tweede keer moet het door de gemeenteraad worden 

vastgesteld want dat moet volgens de wet, als namelijk het preventie- en handhaving alcohol 

wordt vastgesteld dient ook de gezondheidsnota te worden vastgesteld. Eigenlijk had het al 

begin 2018 vastgesteld moeten worden.  

Er wordt overgegaan naar integraal beleid op het gebied van het sociaal domein. Dit is een 

hele interessante ontwikkeling waarin Diemen in de subtop actief is. Er moet ook veel 

informatie worden opgehaald bij partners in het sociaal veld maar het veld is ook altijd in de 

verkokerde beleidsplannen meegenomen. 

Een prettige leefomgeving is ook een groene leefomgeving en dit college maakt daar zeker 

werk van. Het nieuwe speelbeleidsplan is een stuk breder met ontmoeten, spelen en 

bewegen. Gecontroleerd zal worden of in de uiteindelijke versie drinkwaterpunten bij de 

speelterreinen is opgenomen. Voor het tegengaan van hittestress is groen natuurlijk ook 

essentieel. Er worden gesprekken gevoerd over gezonde sportkantines en er zijn al 

behoorlijk wat verenigingen die daar stappen in maken zoals de manege. Dit blijft wel 

gevoelig liggen want een frietje mét behoort tot steeds tot de cultuur van de derde helft. 

Athena is een mooi voorbeeld van eetbare planten maar die heeft specifieke expertise via 
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een lid die bij de Wageningen Universiteit werkt. Dit idee zal in ieder geval worden 

opgenomen met de wethouder Openbaar groen. 

Ook bij studenten is sprake van een hoog percentage eenzaamheid. Een integraal 

beleidsplan voor het sociale domein is daar een goed instrument voor zodat iets gedaan kan 

worden zodat mensen zich verbonden voelen en geen gevoelens van eenzaamheid kennen. 

Met de Sportnota is aan de buurtsportcoaches een hele prominente rol gegeven in het 

sociale veld. Dan zijn de jongeren en de verenigingen een aandachtspunt maar ook absoluut 

de ouderen. Er zijn heel veel beweeginterventies gestart door ouderen en een mooi 

voorbeeld daarvan is de wandelclub met een jonge sportcoach. Daarnaast is er bijvoorbeeld 

Meer bewegen voor ouderen met fitness voor 55-plussers. 

 

Ouderenpartij Diemen gaat ervan uit dat er dan wel verschillende leeftijdscategorieën zijn. 

 

Wethouder Klaasse zegt dat bij de verschillende activiteiten vooral wordt gekeken naar de 

vaardigheden. 

 

VVD vindt het een goede zaak dat op lege winkelruimten in Diemen Noord staat aangeplakt 

wanneer die activiteiten zijn en hoe mensen zich kunnen aanmelden. 

 

Wethouder Klaasse zegt dat met Daarom Diemen wordt gekeken hoe de welzijnsactiviteiten 

meer kunnen worden gepromoot. Er is bijzonder veel aanbod bij de SWD. In Diemer Nieuws 

staan veel activiteiten en de website wordt hiervoor gebruikt maar er liggen nog best wat 

kansen om te laten zien hoe uitgebreid het aanbod is. Sommige mensen moeten daar een 

drempel voor over en in de marketing van die activiteiten is nog zeker winst te halen. 

Daarom Diemen doet al veel en wil met de bedrijven aan de slag om het 

ondernemersklimaat onder de loep te nemen maar wat betreft deze activiteiten zou meer 

marketing zeker zijn vruchten afwerpen. 

De gemeente voldoet aan de normen wat betreft de luchtkwaliteit maar misschien zijn de 

normen wel erg hoog. De GGD zal mogelijkerwijs een zienswijze indienen wat betreft de 

aanvraag voor een biomassacentrale en misschien is dat het haakje waardoor Diemen onder 

de biomassacentrale vandaan kan komen. De personeelstekorten in de zorg worden de 

komende jaren misschien nog dramatischer dan de tekorten in het onderwijs. 

 

Conclusie: 

De voorzitter concludeert dat het voorstel als hamerstuk naar de raad gaat. 

 

6. 4e wijziging Verordening Maatschappelijke Ondersteuning Diemen 2015 

 

GroenLinks vindt het op zijn zachtst gezegd jammer dat de extra kosten voor de gemeente 

als gevolg van de aanzuigende werking door de invoering van het abonnementstarief niet 

door het Rijk worden gecompenseerd. Wat kunnen de gevolgen zijn voor de gemeente als 

de kosten substantieel hoger uitvallen? Niet iedereen heeft helaas het benodigde netwerk en 

de sociale contacten om hulp in te schakelen en daarnaast kan er schaamte zijn om dit te 

benoemen. Daar dient rekening mee worden gehouden in het gesprek en daarop moet 

worden doorgevraagd. Dit dient een aandachtspunt te zijn voor de Wmo en voor andere 

gebieden in het sociaal domein. 
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Wat betreft de zelfredzaamheidsmatrix is het een goede zaak dat alleen wordt gevraagd 

naar relevante zaken maar is dat ook de werkwijze bij de uitvoering van de Participatiewet en 

hoe verhoudt zich dit tot het integrale beleid? Aangenomen wordt in dit kader dat er een 

uitgebreid gesprek wordt gevoerd en dat alle terreinen van de matrix worden afgelopen. 

Wordt dan echter niet te veel vastgelegd? Overigens is er van de ZRM een meer recente 

versie beschikbaar van 2017. 

 

D66 stemt in met het voorstel. 

 

VVD is heel erg blij dat het abonnementstarief wordt ingevoerd zodat ook mensen met een 

middeninkomen hopelijk meer gebruik gaan maken van de Wmo-voorzieningen. Er waren 

signalen dat bepaalde mensen zorg gaan mijden omdat het relatief te veel ging kosten. Het 

zal de gemeente meer geld kosten maar er wordt ook meer geld van het Rijk gekregen. Nog 

niet bekend is of het voldoende is voor de toeloop aan mensen die wellicht van de 

voorzieningen gebruik gaan maken. 

 

Wethouder Klaasse geeft aan dat het abonnementstarief niet zozeer een keuze is van de 

gemeente Diemen maar dat dit van het rijk is gekomen. Mensen met een middeninkomen 

kunnen inderdaad makkelijker gebruik maken van de voorzieningen maar je kunt je afvragen 

of inkomensafhankelijke bijdragen ook niet eerlijk is omdat mensen met meer inkomen ook 

meer zelf kunnen dragen. Ook de mensen met een heel goed pensioen krijgen nu veel 

vergoed terwijl ze het misschien prima zelf hadden kunnen betalen. De gemeente krijgt 

minder geld van de eigen bijdrage en dat effect wordt volledig opgevangen door het Rijk 

maar de stapeling van voorzieningen die aangevraagd kunnen worden wordt niet 

gecompenseerd. De eerste cijfers van januari geven een 30% hogere vraag aan maar het 

zou kunnen zijn dat voor een deel de mensen hebben gewacht tot 1 januari om 

voorzieningen aan te vragen en dat dit vervolgens weer een beetje afloopt. Tot op heden 

hield de gemeente een paar ton over op het Wmo-budget en de kans is aanwezig dat de 

gemeente straks een paar ton te kort heeft op dit budget. Voor een deel kunnen dingen 

worden opgevangen binnen het sociaal domein maar in de jeugdzorg lopen de tekorten ook 

landelijk op. De extra toeloop zal ook in andere gemeenten het geval zijn en misschien zal 

het Rijk daarom in de toekomst hiervoor een compensatie geven. 

Eenzaamheid komt ook hier terug en de mensen die de gesprekken voeren zijn erop 

getraind om goed door te vragen maar de vraag is of de mensen echt het achterste van hun 

tong laten zien. In de zelfredzaamheidsmatrix wordt in principe alleen gevraagd wat nodig is 

voor de hulpvraag. De consulent vraagt alleen relevante informatie op om de zorgbehoefte in 

kaart te brengen. 

 

GroenLinks kan zich voorstellen dat bij de uitvoering van de Participatiewet meer vragen 

worden gesteld over kinderen, inkomen et cetera maar wordt dan niet erg veel vastgelegd 

zonder dat de gemeente er iets mee doet? 

 

Wethouder Klaasse stelt dat de consulent moet aanvoelen of er een zorgvraag ligt en die 

moet dan niet door gaan vragen op een terrein waar geen zorgvraag is. Over het algemeen 

zal een consulent niet ver over die grens heen gaan. Waarschijnlijk is er inderdaad een 

nieuwere versie van de zelfredzaamheidmatrix en die zal dan aan het stuk worden 

toegevoegd. 
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VVD is erg blij dat de inkomensafhankelijke bijdrage is afgeschaft want het gaat er ook om 

wat iemand netto overhoudt. Iemand met een hoger inkomen kan immers ook hogere lasten 

hebben. Daarnaast is er een groep oudere mensen die van huis uit heel zuinig zijn opgevoed 

en door iedereen makkelijker toegang te geven tot de basiszorg worden ook andere 

problemen voorkomen. 

 

Wethouder Klaasse kan zich voorstellen dat andere partijen het erg jammer vinden dat de 

inkomensafhankelijke bijdrage is afgeschaft. 

 

VVD merkt op dat de fractie altijd opkomt voor vooral het Diemense belang en het niet altijd 

eens is met het landelijke beleid maar in dit geval is zij het volledig eens met het landelijke 

beleid. 

 

GroenLinks vindt ook dat mensen die zorg nodig hebben dat moeten kunnen aanvragen 

maar is de VVD het ermee eens dat de kosten voor het verschil door het Rijk niet worden 

gecompenseerd? 

 

VVD zegt dat het Rijk inderdaad moet kijken naar de uitwerking van deze regel. 

 

Conclusie: 

De voorzitter concludeert dat het voorstel als hamerstuk naar de raad gaat. 

 

7. Mededelingen portefeuillehouder 

 

Er zijn geen mededelingen. 

 

8. Startnotitie Beleidsnota Sociaal Domein 

 

GroenLinks vraagt op welke momenten de raad nog zaken kan inbrengen en in welke vorm. 

Is dat in de raad of in de commissie transformatie? 

 

D66 is heel blij dat het initiatief wordt genomen om integraal te werken en Diemen hierin het 

landelijk voortouw neemt hoewel het jammer is dat integraal werken niet eerder is ingezet. 

 

PvdA is ervan overtuigd dat dit absoluut nut heeft. Stimulansz heeft een modelverordening 

hoe dit eruit zou kunnen zien. Een aantal gemeenten werken hier al mee zoals Zeist, 

Bunschoten en Kampen. Een van de uitgangspunten van Stimulansz is dat de verordening 

zo goed leesbaar moet zijn dat die eventueel zelfs als voorlichting gebruikt zou kunnen 

worden. De verordening van de gemeente Kampen ziet er inderdaad heel prettig uit. In de 

tweede fase wordt bekeken of de verschillende verordeningen in het sociaal domein ook 

aangepast moeten worden. Waarom wordt dat niet in één keer gedaan? 

 

Wethouder Klaasse zegt dat de raad vanaf nu zaken kan inbrengen. Uit de vorige discussie 

is al het thema eenzaamheid genoteerd. In de commissie transformatie op 26 maart is 

gepland dat de evaluaties van de plannen in het sociaal domein op de agenda worden gezet. 
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Mevrouw Wielage (voorzitter commissie transformatie) stemt hiermee in. 

 

Wethouder Klaasse geeft aan dat op die datum dan ook input kan worden geleverd. 

Vervolgens komt er een conferentie in waarschijnlijk de Omval in mei/juni aanstaande en dan 

komt het in december in de raad. Dat zijn de formele momenten waarop de raad input kan 

leveren. De modelverordening van Kampen zal worden bekeken. Eerst zal integraal beleid 

worden opgesteld en de volgende stap is om dat te vertalen in een modelverordening. 

 

Wethouder Nuijens is van mening dat de gemeente al heel lang integraal werkt maar het 

beleid was nog niet gelijkgetrokken als het gaat om integraliteit en het kijken over de grenzen 

van verschillende wetten. Echter, in de manier waarop het beleid wordt uitgevoerd en hoe 

met klanten wordt omgegaan is wel degelijk sprake van integraliteit. 

 

De voorzitter vraagt of er aandachtspunten zijn die worden gemist in de startnotitie. 

 

VVD zegt dat hier eventueel schriftelijk op worden teruggekomen en wellicht al voor de 

bijeenkomst van de commissie transformatie. 

 

Wethouder Nuijens legt uit dat op 26 maart in de commissie transformatie zal worden 

gesproken over de beknopte evaluaties op de zes beleidsnota’s. Vervolgens kan gezamenlijk 

het gesprek worden gevoerd over welke conclusies worden hieruit getrokken en tot welke 

prioritering leidt dit. 

 

De voorzitter stelt voor dat die evaluaties met de gehele raad worden gedeeld. 

 

Wethouder Nuijens zegt dat toe. 

 

9. Sluiting 

 

De voorzitter sluit de vergadering om 21.16 uur. 


